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Abstract:

The issues of Islamic banks and financial inclusion are gaining great
importance in the banking field, as most studies related to these two issues
indicate that Islamic banks play a vital role in promoting the concept of
financial inclusion. Hence, the necessity of analyzing the reality of financial
inclusion and Islamic banking services in banks active in the Algerian
banking arena (by examining the number of Islamic agencies). The study
aimed to understand the role that Islamic banks play in attracting funds
circulating outside the financial system.

Key words:  Islamic banking, Financial inclusion, Financial inclusion
indicators, Algeria.

Sad o) g s — (Lial) by Aaala *
(Sl ilsad)  miyyada.bendida@univ-bechar.dz
(Al antadl) ) - (L3 Ly daaly **
bousmaham@yahoo.fr

87

«sl;=d1 u9 dwodMaw Y| a8 ,uallg Sl Jgasill &5[9»
a>Llow g a0 & 651 (o 65ko



" "Ll 5 8 el st (B a1 Al S
2023 4w — (01 2all) 12 Alaal) 3 el daala - dpaddll) cleliall i

Résumeé:

Les questions des banques islamiques et de 1’inclusion financiére gagnent
une grande importance dans le domaine bancaire, car la plupart des études
liées a ces deux questions indiquent que les banques islamiques jouent un
role essentiel dans la promotion du concept d’inclusion financiere. D'ou la
nécessité d'analyser la realit¢ de l'inclusion financieére et des services
bancaires islamiques dans les banques actives dans le paysage bancaire
algérien (en examinant le nombre d'agences islamiques). L'étude visait a
comprendre le role que jouent les banques islamiques pour attirer les fonds
circulant en dehors du systeme financier.

Mots clés:  Banque islamique, Inclusion financiére, Indicateurs
d'inclusion financiere, Algérie.
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